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ОСОБЕНО МНЕНИЕ

Към предложение постъпило от Папина Маврова- зам. 
председател на ОИК Приморско, за изменение на текст в

Решение 89/08.10.2015г.

Смятам постъпилото предложение от г-жа Павлина 
Маврова за нецелесъобразно, тъй като, не е необходима 
промяната на думите в решението, като се запазва 
смисълът на същото. Също така мисля, че след като има 
подадена жалба против Решение 89/08.10.2015г. е 
необходимо ОИК да изчака решение на ЦИК, указващо 
последващи действия на ОИК Приморско.

Стела Чаговец 
член на ОИК Приморско



ОСОБЕНО МНЕНИЕ 
От Люба Желева, ОИК -  Приморско 

По Протокол № 22/12.10.2015г.

Не съм съгласна с предложенията на Павлина Маврова и Евгения 
Тодорова и затова гласувам против тях, по следните съображения:

Считам, че приетото от ОИК -  Приморско е законосъобразно, 
прието е при спазване на законовите процедури, в изпълнение на 
разпоредбите на ИК и на Решение № 2363-МИ/ 26.09.2015 год. И Решение 
№ 2260 -М И / 18.09.2015г. на Централната избирателна комисия, и е 
достагьчно ясно, поради което не е необходимо вмъкването в него на 
уточняващи текстове.



ОСОБЕНО МНЕНИЕ 
От Екатерина Димитрова, ОИК -  Приморско 

По Протокол № 22/12.10.2015г.

Не съм съгласна с предложенията на Павлина Маврова и Евгения 
Тодорова и затова гласувам против тях, по следните съображения:

Считам, че приетото от ОИК -  Приморско е законосъобразно, 
прието е при спазване на законовите процедури, в изпълнение на 
разпоредбите на ИК и на Решение № 2363-МИ/ 26.09.2015 год. И Решение 
№ 2260 -М И/ 18.09.2015г. на Централната избирателна комисия, и е 
достатъчно ясно, поради което не е необходимо вмъкването в него на 
уточняващи текстове.



ОСОБЕНО МНЕНИЕ

Изразявам особено мнение и гласувам против Решение за промяна на Решение 
№89-МИ/НР/08.10.2015 г . , поради това , че има постъпила ж&зба до ЦИК и за мен е 
необходимо преди да се пристъпи към предложение за промяна на текста е необходимо 
ЦИК да се произнесе по жалбата. , .

ij/ц, f/ljmnwn /Км/х/Г-мк.м?
Калиопа Трендафилова- член 

Мария Върбанова -  секретар 

Диляна Янакиева- член





ОСОБЕНО МНЕНИЕ

1. Към предложение постъпило от Палина Маврова- зам.
председател на ОИК Приморско, за изменение на 

текст в Решение 89/08.10.2015г.
2. Към предложение постъпило от Евгения Тодорова - член на

ОИК Приморско, за изменение на текст в Решение
89/08.10.2015г.

Смятам постъпилото предложение от г-жа Павлина 
Маврова за нецелесъобразно, тъй като, не е необходима 
промяната на думите в решението, като се запазва 
смисълът на същото. Също така мисля, че след като има 
подадена жалба против Решение 89/08.10.2015г. е 
необходимо ОИК да изчака решение на ЦИК, указващо 
последващи действия на ОИК Приморско.
Относно постъпилото предложение от Евгения Тодорова, 
смятам че, не е необходимо предложеното от нея 
допълване, тъй като в решение 89/ 08.10.2015г. на ОИК 
Приморско, е посочено решение на ЦИК, от което става 
ясно начина и началната и крайна точка за 
транспортиране на бюлетините. Приемам горе посоченото 
предложение за законосъобразно и не смятам, че по него 
трябва да се променя нищо освен очевидната техническа 
грешка.




